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Постоянна комисия по бюджет и финанси
/ПК по БФ/

ПРОТОКОЛ

№13
Днес, 22Л 0.2020 от 16:00 ч аса , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Атанас Парушев
• Гергана Евтимова
• Гюнай Далоолу
• Калина Широкова - Председател
• Калоян Янков
• Красин Каракоцев
• Нейко Генчев
• Росен Иванов
• Стоян Витанов
• ЮлияТонкова

Отсъствал

• Христо Стоев 

Присъствали още

Мариян Маринов - Директор Дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител на Община В. Търново 
Нелина Църова - Директор дирекция "КТМД" 
инж. Антон Койнаков
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"
Росица Димитрова - Директор Дирекция "СДЗ"

Дневен ред

1 - 754 / 01Л 0.2020: Проектобюджет за 2021 г. и актуализирана бюджетна прогноза 
2022-2023г. на постъпленията от местни приходи и на разходите за местни дейности

2 - 781 /14.10.2020: Поемане на дългосрочен дълг за финансиране на собствено участие 
по проект "Разширение на "Мултимедиен посетителски център "Царевград Търнов" с 
комбинирана подкрепа с ФИ и БФП.

3 - 782 / 14.10.2020: Поемане на дългосрочен дълг за финансиране на собствено участие 
по проект "Реконструкция и обновяване на Музей "Възраждане и Учредително 
събрание" с комбинирана подкрепа с ФИ и БФП.
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4 - 790 / 16.10.2020: Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, 
финансирани със средствата от ЕС и държавния бюджет

5 - 792 / 16.10.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 
30.09.2020г. на Община Велико Търново

6 - 793 / 16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 година.

7 - 795 / 16.10.2020: Изменение на Решение № 1579/29.08.2019г. на Великотърновски 
общински съвет

8 - 796 / 16.10.2020: Издаване на Акт за възлагане от Кмета на Община Велико Търново 
за предоставяне на обществена услуга. "Патронажна грижа за възрастни хора и лица с 
увреждания - Компонента 4"

9 - 798 / 16.10.2020: Определяне на дейностите по предоставяне на Топъл обяд от 
Община Велико Търново като местна дейност по смисъла на Закона за публичните 
финанси

10 - 799 / 16.10.2020: Съгласие Доброволно формирование при Община Велико Търново 
да членува в Сдружение с нестопанска цел "Национална асоциация на доброволците в 
Република България" с ЕИК 176802908 и определяне на представител на Община 
Велико Търново в сдружението.

11 - 806 / 16.10.2020: Покана от Съвета на директорите на "МОБАЛ "Д-р Стефан 
Черкезов" АД, гр. Велико Търново, за свикване на извънредно Общо събрание на 
акционерите на дружеството на 29.10.2020 г.

12 - 820 / 16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба за 
управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост на 
Община Велико Търново.

13 - 822 / 16.10.2020: Утвърждаване на експертна оценка за определяне пазарната 
стойност на част от недвижим имот общинска собственост, гр. Велико Търново

Становища

1 - 754 / 01.10.2020: Проектобюджет за 2021 г. и актуализирана бюджетна прогноза 
2022-2023г. на постъпленията от местни приходи и на разходите за местни дейности

Становище на комисията
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Докладва M. Маринов.
К. Янков - липсва методиката за определеняне на субсидията за малките населени места 
М. Маринов - за проектобюджета се стъпва на историческия принцип 
К. Янков - да разбира, че при прогнозата се използва историческия принцип, а за 
реалния бюджет ще има такава методика и ще бъде предоставена.
Ст. Витанов - кои стандарти ще бъдат влошени на база на заложените по-малко разходи 
за 2021 г.
М. Маринов - Общината не може да предвиди как би се развила ситуацията на база 
развитието на ситуацията в държавата. В тази прогноза не са отразени политиките на 
държавата по проекция на доходите, тъй като едва днес е качен проектобюджета на 
държавата.
Ст. Витанов - няма никакво основание да подкрепи такава бюджетна прогноза.
Е. Чамуркова - всяка година ли се правят обществени поръчки за снегопочистване 
М. Маринов - не, за няколко години се правят. Едната част е за града, друга част е за 
четвъртокласната пътна мрежа.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 3; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 781 / 14.10.2020: Поемане на дългосрочен дълг за финансиране на собствено 
участие по проект "Разширение на "Мултимедиен посетителски център 
"Царевград Търнов" с комбинирана подкрепа с ФИ и БФП.

Становище на комисията

Кр. Каракоцев - реално този заем кой ще го плаща - Общината.
М. Маринов - 30% е безвъзмездната помощ, останалото е собствено участие.
Ст. Витанов - идва нов програмен период, няма ли възможност тези проекти да се 
финансират при по-добри условия - 2022 г., 2023 г. и т.н.
М. Маринов - няма как да се случи, трябва да се изпълни Инвестиционната програма в 
този програмен период.
Р. Иванов - кредитът е свръхобезпечен и не трябва да се включват перата, свързани с 
местни такси.
К. Янков - вероятно ще се наложи да се взема кредит за нещо, което наистина ще е 
необходимо. Трябва да се преосмисли поемането на този дълг.
Р. Иванов - предложение - В проекта за решение от т. 1 във връзка с начина на 
обезпечение на кредита да отпадне буква "б" от чл. 45, ал. 1 , т. 1 от ЗПФ, както и да 
отпадне "чл. 52, ал. 1, т. 1, буква "б" от ЗПФ".

Комисията приема основното предложение заедно с предложението на Р. Иванов - В 
проекта за решение от т. 1 във връзка с начина на обезпечение на кредита да отпадне 
буква "б" от чл. 45, ал. 1 , т.1 от ЗПФ, както и да отпадне "чл. 52, ал. 1, т. 1, буква "б" от 
ЗПФ":
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

3 - 782 / 14.10.2020: Поемане на дългосрочен дълг за финансиране на собствено 
участие по проект "Реконструкция и обновяване на Музей "Възраждане и 
Учредително събрание" с комбинарана подкрепа с ФИ и БФП.

Становище на комисията
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P Иванов - предложение - В проекта за решение от т. 1 във връзка с начина на 
обезпечение на кредита да отпадне буква "б" от чл. 45, ал. 1 , т. 1 от ЗПФ, както и да 
отпадне "чл. 52, ал. 1, т. 1, буква "б" от ЗПФ".
Комисията приема предложението на Р. Иванов:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1 
Комисията приема основното предложение:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

4 - 790 /16.10.2020: Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, 
финансирани със средствата от ЕС и държавния бюджет

Становище на комисията

К. Янков - липсват финансовите корекции, санкции и т.н. Прави предложение отчетът да 
бъде върнат на администрацията, за да бъде допълнен с тях.
М. Цонева - общинската администрация може да предостави всяка информация, 
поискана по надлежния ред.
Комисията не приема предложението на К. Янков:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -5
К. Широкова - ако е възможно администрацията да предостави такава информация за 
финансови корекции и санкции до предстоящата сесия.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 
Комисията приема основното предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 - 792 /16.10.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 
30.09.2020г. на Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

6 - 793 /16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 
година.

Становище на комисията

Комисията подкрепя предложението на ПК по ОНК:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 795 /16.10.2020: Изменение на Решение № 1579/29.08.2019г. на Великотърновски
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общински съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 796 /16.10.2020: Издаване на Акт за възлагане от Кмета на Община Велико 
Търново за предоставяне на обществена услуга."Патронажна грижа за възрастни 
хора и лица с увреждания - Компонента 4”

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 798 / 16.10.2020: Определяне на дейностите по предоставяне на Топъл обяд от 
Община Велико Търново като местна дейност по смисъла на Закона за публичните 
финанси

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 799 /16.10.2020: Съгласие Доброволно формирование при Община Велико 
Търново да членува в Сдружение с нестопанска цел "Национална асоциация на 
доброволците в Република България" с ЕИК 176802908 и определяне на 
представител на Община Велико Търново в сдружението.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

11 - 806 /16.10.2020: Покана от Съвета на директорите на "МОБАЛ "Д-р Стефан 
Черкезов" АД, гр. Велико Търново, за свикване на извънредно Общо събрание на 
акционерите на дружеството на 29.10.2020 г.
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Становище на комисията

К. Янков - поискал е допълнително информация от МОБАЛ. Не го удовлетворява, ще 
развие неговите виждания на сесията. Няма да подкрепи.
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 820 /16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба 
за управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост 
на Община Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

13 - 822 /16.10.2020: Утвърждаване на експертна оценка за определяне пазарната 
стойност на част от недвижим имот общинска собственост, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по земеделие, гори и 
околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ

№12
Днес, 21.10.2020 от 17:00 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Евгени Коев
• Йорданка Стефанова - Председател
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойнов
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Присъствали още

Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС" 
инж. Валентина Миткова - Началник Отдел "ТР"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"

Дневен ред

1 -2388 / 17.08.2018: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от 3033, с. 
Малки Чифлик и с. Шереметя

2 - 735 / 17.09.2020: Одобряване на частично изменение на ПУП с идентификатор № 
58459.106.22 по КККР на с. Присово, м. "Под плочите", общ. Велико Търново.

3 - 771 / 12.10.2020: Одобряване на Проект заЧИ на ОУП, с. Ветринци и с. Вонеща 
вода

4 - 793 / 16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 година.

5 - 794 / 16.10.2020: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проект за ЧИ на ОУП на Община Велико Търново, с. Велчево,м. "Дюлев рът".

6 -801  / 16.10.2020: Одобряване на Проект за ПУП-ПРЗ, с. Самоводене, м. "До село", 
общ. Велико Търново.
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7-811 / 16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Габровци

8 - 813 / 16.10.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, 
с. Габровци

9 - 815 / 16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Велико 
Търново

10 - 818 / 16.10.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, 
гр. Велико Търново, м. "Козлуджа"

11 - 820 / 16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба за 
управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост на 
Община Велико Търново.

Становища

1 - 2388 / 17.08.2018: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от 303 3 , с. 
Малки Чифлик и с. Шереметя

Становище на комисията

Комисията подкрепя предложението на ПК по УТТП - на сесията да предложи 
мотивирано решение по предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 735 / 17.09.2020: Одобряване на частично изменение на ПУП с идентификатор 
№ 58459.106.22 по КККР на с. Присово, м. "Под плочите", общ. Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 771 /12.10.2020: Одобряване на Проект за ЧИ на ОУП, с. Ветринци и с. Вонеща 
вода

Докладва - инж. В. Миткова

Становище на комисията
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Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 793 /16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 
година.

Становище на комисията

Комисията подкрепят предложението за д-р Иван Александров и ПК по ОНК да 
направи второто предложение:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 794 /16.10.2020: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване 
на проект за ЧИ на ОУП на Община Велико Търново, с. Велчево,м. "Дюлев рът".

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 801 /16.10.2020: Одобряване на Проект за ПУП-ПРЗ, с, Самоводене, м. "До 
село", общ. Велико Търново.

Становище на комисията

Докладва инж. В. Миткова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 811 /16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, е. Габровци

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 813 /16.10.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим 
имот, с. Габровци

Становище на комисията
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Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 815 /16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Велико 
Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 818 / 16.10.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим 
имот, гр. Велико Търново, м. "Козлуджа"

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 820 /16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба 
за управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост 
на Община Велико Търново.

Становище на комисията
/
(

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:...
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Постоянна комисия по здравеопазване и 
социални дейности /ПК по ЗСД/

ПРОТОКОЛ

№13
Днес, 20.10.2020 от 16:00 ч аса , в Нова зала се проведе заседание на ПК. 

Присъствал

• Валентин Точков
• Валерия-Тереза Дончева
• Даниела Андреева-Тодорова
• Иван Александров
• Красин Каракоцев
• Мавроди Калейнски
• Николен Стойнов
• Светослав Дермански
• Юлия Тонкова

Присъствали още

Росица Димитрова - Директор Дирекция "СДЗ" 
Десислава Йонкова - Директор Дирекция ”ПОУС" 
Маринела Джартова - Началник Отдел ”УС" 
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков

Дневен ред

1 - 793 / 16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 година.

2 - 795 / 16.10.2020: Изменение на Решение № 1579/29.08.2019г. на Великотърновски 
общински съвет

3 - 796 / 16.10.2020: Издаване на Акт за възлагане от Кмета на Община Велико Търново 
за предоставяне на обществена услуга. "Патронажна грижа за възрастни хора и лица с 
увреждания - Компонента 4"

4 - 797 / 16.10.2020: Създаване на Съвет по въпросите на социалните услуги

5 - 798 / 16.10.2020: Определяне на дейностите по предоставяне на Топъл обяд от 
Община Велико Търново като местна дейност по смисъла на Закона за публичните
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финанси

6 - 802 / 16.10.2020: Обособяване на Център за работа с деца и младежи в гр. 
Килифарево, Община Велико Търново.

7 - 806 / 16.10.2020: Покана от Съвета на директорите на "МОБАЛ "Д-р Стефан 
Черкезов" АД, гр. Велико Търново, за свикване на извънредно Общо събрание на 
акционерите на дружеството на 29.10.2020 г.

8 - 807 / 16.10.2020: Разкриване на Център за работа с деца и младежи в с. Ялово

9 - 812 / 16.10.2020: Информация за дейността на общинската администрация по 
зимната подготовка 2020/2021 г.

10-820 / 16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба за 
управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост на 
Община Велико Търново,

Становища

1 - 793 /16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 
година.

Становище на комисията

д-р Точков - подкрепя предложението на ПК по СТДМ за д-р Иван Александров 
д-р Стойнов - предлага Валерия Дончева
В. Дончева - прави си отвод, тъй като е взела участие в други 2 експертни комисии. 
Прави предложение да се подкрепи предложението за д-р Иван Александров и да 
оставят ПК по ОНК да направи второ предложение, като водеща комисия.
Комисията приема предложението за д-р Иван Александров и оставя ПК по ОНК като 
водеща комисия да направи второ предложение :
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 795 /16.10.2020: Изменение на Решение № 1579/29.08.2019г. на Великотърновски 
общински съвет

Становище на комисията

Докладват Р. Димитрова, М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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3 - 796 / 16.10.2020: Издаване на Акт за възлагане от Кмета на Община Велико 
Търново за предоставяне на обществена услуга."Патронажна грижа за възрастни 
хора и лица с увреждания - Компонента 4”

Становище на комисията

Докладва R Димитрова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 797 /16.10.2020: Създаване на Съвет по въпросите на социалните услуги

Становище на комисията

Докладва Р. Димитрова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 798 /16.10.2020: Определяне на дейностите по предоставяне на Топъл обяд от 
Община Велико Търново като местна дейност по смисъла на Закона за публичните 
финанси

Становище на комисията

Докладва Р. Димитрова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 802 /16.10.2020: Обособяване на Център за работа с деца и младежи в гр. 
Килифарево, Община Велико Търново.

Становище на комисията

Докладват Р. Димитрова, М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 806 /16.10.2020: Покана от Съвета на директорите на "МОБАЛ "Д-р Стефан 
Черкезов" АД, гр. Велико Търново, за свикване на извънредно Общо събрание на 
акционерите на дружеството на 29.10.2020 г.

Становище на комисията
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Kp, Каракоцев - преди повече от година с продажбата на терените казаха, че ще се 
финансира цялото задание, но сега става ясно, че са необходими допълнителни средства, 
за да се довърши. Как ще се връща този заем? Има ли план откъде ще дойде това 
финансиране?
д-р Стойнов - от бъдещи вземания от НЗОК - грубо казано около 1 млн. лева.
инж. Койнаков - ако по т. 2 и т. 3 се извършат продажбите, средствата не са малко и ще
се използват за покриване на кредита.
В. Дончева - има ли продаден имот от всичките обявени за продажба
д-р Стойнов - освен терена за Кауфланд, също и паровата централа на Изчислителния
център.
инж. Койнаков - за да се извършат продажбите в района на старата болница са 
необходими допълнителни регулации, за да може да се освободи възможността да се 
продават. Собствеността не е напълно разделена. Това трябва да го извърши търговското 
дружество.
В. Дончева - защо не е направено
инж. Койнаков - това трябва да го каже търговското дружество.
Д. Йонкова - сградите са оправени, те си имат номера, земята е обща между търговските 
дружества и МОБАЛ "Д-р Ст. Черкезов" АД.
инж. Койнаков - вероятно това създава известни предпоставки на бъдещите клиенти, тъй 
като се купува сграда без земя.
д-р Калейнски - от лекарска гледна точка в старата болница се намират жизненоважни 
отделения, каквото е родилното, което изисква спешност и бързи реакции. Удобно е 
всичко да е на едно място. Това ще икономиса пари наистина, ще може да се покрива 
заема.
Св. Дермански - ако сега не се вземе решение за този банков кредит, какво се случва 
д-р Стойнов - ако Държавата каже "Да", а всички общини кажат "Не", не може да бъде 
спряно, защото Държавата има 51 %. Най-бързият начин за финансиране е чрез кредит, 
друг начин е чрез проекти.
Св. Дермански - има ли предложения за повече банки, или е само конкретно това 
предложение. Ясно е, че най-бързият начин за финансиране е чрез кредит. Важното и 
разумното е да се търси най-изгодния вариант за Общината, 
д-р Стойнов - важното е проектът на корпуса да продължи.
д-р Д. Андреева - инж. Койнаков би ли могъл да мотивира предложението за решение на 
кмета
инж. Койнаков - трябва да се потърсят други начини за регулация на този кредит, но с 
възможности без риск, да може да се обслужва кредита. Парите не са малко, има 
гратисен период, но след гратисния период трябва да се изплащат тези немалки суми.
Д. Йонкова - в момента министърът на здравеопазването се опитва да вдигне капитала 
по специален ред. Към момента има процедурен отказ, но той го обжалва в Окръжен 
съд.
инж. Койнаков - и Общината не беше информирана за този опит за промяна на капитала. 
Д. Йонкова - така е, но по закон не са длъжни да информират Общината.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

8 - 807 / 16.10.2020: Разкриване на Център за работа с деца и младежи в с. Ялово

Становище на комисията
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Докладва Р. Димитрова 
Комисията приема предложението:
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ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 812 /16.10.2020: Информация за дейността на общинската администрация по 
зимната подготовка 2020/2021 г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 820 /16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба 
за управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост 
на Община Велико Търново.

Становище на комисията

д-р Калейнски - в старата наредба има срок до 31 октомври, в това предложение липсва 
срок - това означава ли, че могат да се взимат решения няколко пъти в годината 
Отговор: Д. Йонкова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по икономически 
въпроси /ПК по ИВ/

ПРОТОКОЛ

№14
Днес, 22.10.2020 от 16:00 ч аса , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Атанас Парушев
• Валерия-Тереза Дончева
• Гюнай Далоолу
• Деян Куздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Калина Широкова
• Нейко Генчев
• Росен Иванов - Председател
• Стефан Антонов

Отсъствал

• Христо Стоев 

Присъствал и още

Мариян Маринов - Директор Дирекция ”БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител на Община В. Търново 
Нелина Църова - Директор дирекция "КТМД" 
инж. Антон Койнаков
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"
Росица Димитрова - Директор Дирекция "СДЗ"

Дневен ред

1 - 754 / 01.10.2020: Проектобюджет за 2021 г. и актуализирана бюджетна прогноза 
2022-2023г. на постъпленията от местни приходи и на разходите за местни дейности

2 - 781 / 14.10.2020: Поемане на дългосрочен дълг за финансиране на собствено участие 
по проект "Разширение на "Мултимедиен посетителски център "Царевград Търнов" с 
комбинирана подкрепа с ФИ и БФП.

1 от 6

3 - 782 / 14.10.2020: Поемане на дългосрочен дълг за финансиране на собствено участие 
по проект "Реконструкция и обновяване на Музей "Възраждане и Учредително 
събрание" с комбинирана подкрепа с ФИ и БФП.
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4 - 790 / 16.10.2020: Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, 
финансирани със средствата от ЕС и държавния бюджет

5 - 792 / 16.10.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 
30.09.2020г. на Община Велико Търново

6 - 793 / 16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 година.

7 - 795 / 16.10.2020: Изменение на Решение № 1579/29.08.2019г. на Великотърновски 
общински съвет

8 - 796 / 16.10.2020: Издаване на Акт за възлагане от Кмета на Община Велико Търново 
за предоставяне на обществена услуга."Патронажна грижа за възрастни хора и лица с 
увреждания - Компонента 4"

9 - 798 / 16.10.2020: Определяне на дейностите по предоставяне на Топъл обяд от 
Община Велико Търново като местна дейност по смисъла на Закона за публичните 
финанси

10 - 806 / 16.10.2020: Покана от Съвета на директорите на "МОБАЛ "Д-р Стефан 
Черкезов" АД, гр. Велико Търново, за свикване на извънредно Общо събрание на 
акционерите на дружеството на 29.10.2020 г.

11 - 814 / 16.10.2020: Информация за международните връзки и програми на Община 
Велико Търново (за периода 01 октомври 2019 г. - 30 септември 2020 г.)

12 - 820 / 16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба за 
управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост на 
Община Велико Търново.

Становища

1 - 754 / 01.10.2020: Проектобюджет за 2021 г. и актуализирана бюджетна прогноза 
2022-2023г. на постъпленията от местни приходи и на разходите за местни дейности

Становище на комисията

Докладва М. Маринов.
К. Янков - липсва методиката за определеняне на субсидията за малките населени места 
М. Маринов - за проектобюджета се стъпва на историческия принцип 
К. Янков - да разбира, че при прогнозата се използва историческия принцип, а за 
реалния бюджет ще има такава методика и ще бъде предоставена.
Ст. Витанов - кои стандарти ще бъдат влошени на база на заложените по-малко разходи
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за 2021 г.
M. Маринов - Общината не може да предвиди как би се развила ситуацията на база 
развитието на ситуацията в държавата. В тази прогноза не са отразени политиките на 
държавата по проекция на доходите, тъй като едва днес е качен проектобюджета на 
държавата.
Ст. Витанов - няма никакво основание да подкрепи такава бюджетна прогноза.
Е. Чамуркова - всяка година ли се правят обществени поръчки за снегопочистване 
М. Маринов - не, за няколко години се правят. Едната част е за града, друга част е за 
четвъртокласната пътна мрежа.
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

2 - 781 /14.10.2020: Поемане на дългосрочен дълг за финансиране на собствено 
участие по проект "Разширение на "Мултимедиен посетителски център 
"Царевград Търнов" с комбинарана подкрепа с ФИ и БФП.

Становище на комисията

Кр. Каракоцев - реално този заем кой ще го плаща - Общината.
М. Маринов - 30% е безвъзмездната помощ, останалото е собствено участие.
Ст. Витанов - идва нов програмен период, няма ли възможност тези проекти да се 
финансират при по-добри условия - 2022 г., 2023 г. и т.н.
М. Маринов - няма как да се случи, трябва да се изпълни Инвестиционната програма в 
този програмен период.
Р. Иванов - кредитът е свръхобезпечен и не трябва да се включват перата, свързани с 
местни такси.
К. Янков - вероятно ще се наложи да се взема кредит за нещо, което наистина ще е 
необходимо. Трябва да се преосмисли поемането на този дълг.
Р. Иванов - предложение - В проекта за решение от т. 1 във връзка с начина на 
обезпечение на кредита да отпадне буква "б" от чл. 45, ал. 1 , т. 1 от ЗПФ, както и да 
отпадне "чл. 52, ал. 1, т. 1, буква "б" от ЗПФ".

Комисията приема предложението на Р. Иванов - В проекта за решение от т. 1 във връзка 
с начина на обезпечение на кредита да отпадне буква "б" от чл. 45, ал. 1 , т. 1 от ЗПФ, 
както и да отпадне "чл. 52, ал. 1, т. 1, буква "б" от ЗПФ":
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 
Комисията приема основното предложение:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 782 / 14.10.2020: Поемане на дългосрочен дълг за финансиране на собствено 
участие по проект "Реконструкция и обновяване на Музей "Възраждане и 
Учредително събрание" с комбинарана подкрепа с ФИ и БФП.

Становище на комисията

Р. Иванов - предложение - В проекта за решение от т. 1 във връзка с начина на 
обезпечение на кредита да отпадне буква "б" от чл. 45, ал. 1 , т. 1 от ЗПФ, както и да 
отпадне "чл. 52, ал. 1, т. 1, буква "б" от ЗПФ".
Комисията приема предложението на Р. Иванов:
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ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 
Комисията приема основното предложение: 
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 790 / 16.10.2020: Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, 
финансирани със средствата от ЕС и държавния бюджет

Становище на комисията

К. Янков - липсват финансовите корекции, санкции и т.н.
Е. Чамуркова - Прави предложение отчетът да бъде върнат на администрацията, за да 
бъде допълнен с тях.
М. Цонева - общинската администрация може да предостави всяка информация, 
поискана по надлежния ред.
Комисията не приема предложението на Е. Чамуркова:
ЗА - 3; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -5
К. Широкова - ако е възможно администрацията да предостави такава информация за 
финансови корекции и санкции до предстоящата сесия.
Комисията приема основното предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

5 - 792 / 16.10.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 
30.09.2020г. на Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

6 - 793 /16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 
година.

Становище на комисията

Комисията подкрепя предложението на ПК по ОНК:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
Р. Иванов - Поставя като въпрос за разсъждение наградната система на Община Велико 
Търново и разхода от 33 000 лв.

7 - 795 / 16.10.2020: Изменение на Решение № 1579/29.08.2019г. на Великотърновски 
общински съвет
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Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 796 /16.10.2020: Издаване на Акт за възлагане от Кмета на Община Велико 
Търново за предоставяне на обществена услуга."Патронажна грижа за възрастни 
хора и лица с увреждания - Компонента 4"

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 798 / 16.10.2020: Определяне на дейностите по предоставяне на Топъл обяд от 
Община Велико Търново като местна дейност по смисъла на Закона за публичните 
финанси

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 806 /16.10.2020: Покана от Съвета на директорите на "МОБАЛ "Д-р Стефан 
Черкезов" АД, гр. Велико Търново, за свикване на извънредно Общо събрание на 
акционерите на дружеството на 29.10.2020 г.

Становище на комисията

К. Янков - поискал е допълнително информация от МОБАЛ. Не го удовлетворява, ще 
развие неговите виждания на сесията. Няма да подкрепи.
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 814 / 16.10.2020: Информация за международните връзки и програми на 
Община Велико Търново (за периода 01 октомври 2019 г. - 30 септември 2020 г.)

Становище на комисията

Ст. Витанов - Изисква информация като общински съветник относно разходите на 
Община Велико Търново към всяко едно международно събитие.
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В. Дончева - присъединява се към искането на Ст. Витанов. 
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 820 /16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба 
за управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост 
на Община Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ: .



Fi refox

Постоянна комисия по нормативно-правна 
уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/

ПРОТОКОЛ

№15
Днес, 22.10.2020 от 14:00 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Гергана Евтимова - Председател
• Драгомир Йосифов
• Елена Чамуркова
• Николай Илчев
• Росен Иванов

Отсъствал

• Сунай Мунков
• Христо Стоев

Присъствали още

Даниела Владимирова - гл. юрисконсулт, Дирекция "ПОУС"
Красимира Денева - гл. експерт, Дирекция "БФ" 
представител на ОП "Горско стопанство"

Дневен ред

1 - 793 / 16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 година.

2 - 820 / 16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба за 
управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост на 
Община Велико Търново.

Становища

1 - 793 /16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 
година.

Становище на комисията

Р. Иванов - изказване относно всички награди, в размер на 33 000 лв. годишно. Има ли
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смилсъл да има парична награда, акцентира върху това, че двете сериозни награди на 
Община В. Търново - Награда "Велико Търново" и удостояване със званието "Почетен 
гражданин на Велико Търново", са морални, а не парични. По-добре е тези средства да 
се дават под формата на стипендии, за да има привързаност на студените към града. 
Разсъждава, че е по-добре да се направи една методика, с която да се защитават 
стипендии.
Е. Чамуркова - стойността на тази награда е 5000 евро, университетът няма никакво 
участие във финансирането. Подкрепя изказването на Р. Иванов.
Г. Евтимова - би било добре да се направи една съвместна комисия и да се преразгледат 
всички награди, критериите, паричните стойности и други.
Комисията подкрепя предложението за д-р Иван Александров и ПК по ОНК да направят 
второ предложение:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 820 /16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба за 
управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост на 
Община Велико Търново.

Становище на комисията

Д. Владимирова - много от текстовете се изменят, заради изменения в закона.
Г. Евтимова - когато има толкова много изменения в една наредба, е редно старата 
наредба да отпадне и да бъде заменена с предложение за изцяло нова с/включените вече 
изменения.
Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:....
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Постоянна комисия по образование, наука и
култура /ПК по ОНК/

ПРОТОКОЛ

№12
Днес, 22.10.2020 от 15:00 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Атанас Парушев
• Валерия-Тереза Дончева - Председател
• Георги Недев
• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Иван Александров
• Калоян Янков
• Мирослав Трифонов
• Нейко Генчев

Отсъствал

• Мариян Кенаров
• Светослав Дермански

Присъствали още

Нелина Църова - Директор Дирекция "КТМД"
Пенка Игнатова - Директор Дирекция "ОМДС”
Теодора Станчева - гл. експерт, Дирекция "КТМД"
Красимира Денева - гл. експерт, Дирекция "БФ"
Даниела Владимирова - гл. юрисконсулт, Дирекция "ПОУС"
Маринела Джартова - Началник Отдел ”УС”

Дневен ред

1 - 788 / 15.10.2020: Присъждане на Награда "Култура"

2 - 789 / 15.10.2020: Предложение за Награда в системата на предучилищното и 
училищното образование "Св. Патриарх Евтимий търновски"

3 - 793 / 16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 година.

4 - 799 / 16.10.2020: Съгласие Доброволно формирование при Община Велико Търново

1 от 6 23.10.2020 г., 12:20



Firefox

да членува в Сдружение е нестопанска цел "Национална асоциация на доброволците в 
Република България" с ЕИК 176802908 и определяне на представител на Община 
Велико Търново в сдружението.

5 - 804 / 16.10.2020: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, с. 
Ветринци

6 - 805 / 16.10.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели по договори за 
почасово отдаване под наем за провеждане на извънкласни дейности на територията на 
детски градини в Община Велико Търново

7 - 812 / 16.10.2020: Информация за дейността на общинската администрация по 
зимната подготовка 2020/2021 г.

8 - 814 / 16.10.2020: Информация за международните връзки и програми на Община 
Велико Търново (за периода 01 октомври 2019 г. - 30 септември 2020 г.)

9 - 819 / 16.10.2020: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново (ОУ "П. Р. Славейков")

10 - 820 / 16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба за 
управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост на 
Община Велико Търново.

Становища

1 - 788 /15.10.2020: Присъждане на Награда "Култура"

Становище на комисията

В. Дончева - на експертната комисия е подкрепила предложението на мнозинството да се 
продължи приемането на номинациите до 1ви май 2021 г. и тогава да се вземат предвид 
номинациите от тази година.
К. Янков - няма нужда да има нулева година. Може да се връчи наградата тази година, 
като се измени наредбата, и това да стане през м. декември.
Ж. Желев - като член на експертната комисия за разглеждане на номинациите изразява 
съгласие с решението на мнозинството, че няма как да се връчи награда. Правилното 
решение е да бъде разширен този срок с още 1 година, за да може да има по-голям шанс 
за състезание и конкуренция за тази награда.
Н. Църова - наградата "Култура" е една за всички жанрове на изкуството. Сценичните 
изкуства късно възстановиха своята дейност. Номинациите са били до голяма степен за 
писатели и художници. Не е съгласна с г-н Янков, че може да се връчи сега.
К. Янков - това, което казва г-жа Църова, не намира опора в наредбата.
Н. Църова - изискването в наредбата е произведението да бъде представено пред 
публиката на Велико Търново. Ако някой не е успял да представи творбата си, няма
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право да кандидатства.
д-р Иван Александров - членове от тази комисия са участвали в експертната комисия. В 
дадения случай не трябва да се тълкува какво може и какво не може. Меродавно е 
решението на експертната комисия.
Е. Коев - разликата между награда "Култура" и наградата в сферата на образование е, че 
дейността през изминалата година е била съвсем различна. Едно отлагане във времето е 
добър вариант. Още повече, че няма решение на експертната комисия да бъдата 
отличени с награда тази година.
Комисията приема предложението на експертната комисия:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

2 - 789 /15.10.2020: Предложение за Награда в системата на предучилищното и 
училищното образование "Св. Патриарх Евтимий търновски"

Становище на комисията

В. Дончева - експертната комисия е експертна, за да може да само да подреди 
номинациите, а в крайна сметка е попаднала в казуса дали изобщо трябва да се връчва 
тази награда, тъй като по наредба се връчва за 24 май и процедурата е преди това с други 
срокове. В крайна сметка комисията се е обединила около това, че трябва просто да 
разгледа събраните кандидатури. Предложението, предложено на вниманието на ПК по 
ОНК, е тази награда да се състои като церемония и като процедура за 1ви ноември - 
Деня на будителите.
К. Янков - след заседанието на експертната комисия е направил предложение за 
изменение и допълнение на наредбата за символите и наградите в частта, с което се дава 
възможност да бъдат връчени наградите тази година, то е изпратено до всики общински 
съветници и е публикувано на сайта на Общината в раздел "Общински съвет", секция 
"Проекти-наредби". Един от вариантите е да се връчат може би през декември месец, но 
по вече изменена наредба.
М. Трифонов - поставя въпроса относно самата награда. Всяка година има радостни и 
щастливи, които са наградени, има обидени и сърдити, които не са удостоени с награда. 
Учителите в малките населени места, които полагат неимоверни усилия да ограмотят 
децата, там резултати не могат да се очакват. Трудно е деца от смесени паралелки да 
печелят национални и международни призове, не защото учителите не полагат усилия. 
Предлага на комисията да намери време примерно до м. март 2021 г. за една среща с 
представителите на Дирекция "ОМДС" и на РУО, за да се помисли за преразглеждане, 
обсъждане и евентуална промяна на критериите за връчване на тази награда.
П. Игнатова - подкрепя такова предложение.
Н. Генчев - може би е редно да се даде един срок, за да може да се съберат предложения 
в тази насока, след което да се осъществи срещата.
В. Дончева - изразява съгласие с това уточнение.
Комисията приема предложението на М. Трифонов:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
В. Дончева - ако се подкрепи предложението на г-н Янков, няма как да се подкрепи 
другото предложение на експертната комисия за връчване на 1ви ноември.
Е. Коев - направил е предложение, съвместно с Ж. Желев, за връчване на награди, които 
са аналогични на наградите за 1ви ноември. Тепърва да се мисли как да се изменят 
наредби и евентуално за Нова година да се връчват награди на учители, не е вариант. 
Няма основание да се отлага под какъвто и да е претекст.
В. Дончева - няма противоречие между това, което казва г-н Коев, и това, което казват 
всички останали, но според нея тази комисия трябва единствено да утвърди имената.
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Ако се окаже, че чисто юридически това не е коректно, комисията трябва да има 
решение, че това трябва да са наградените, а вече компетентните лица и органи, 
администрация, да решат кога трябва да стане това.
К. Янков - с промяната на наредбата може да се връчи тази награда, но през м. декември. 
Предложението, внесено от експертната комисия, е да се връчат на 1 ноември. По- 
добрият вариант е да се връчат по наредбата.
В. Дончева - не е ли възможно да се обединят двете предложения - да се приеме 
предложението за връчване на 1ви ноември, което не би попречило на предложението за 
изменение на наредбата. Ако се окаже, че не може да се връчат на 1ви ноември, ще се 
връчат след изменението на наредбата.
К. Янков - редът е малко по-различен, наредбата не може да бъде изменена на 
предстоящото заседание, а евентуално на следващото през м.ноември. Датата 1ви 
ноември ще е минала.
Ж. Желев - няма как да се обединят двете предложения, защото в новата наредба ще има 
нови срокове за номинации, няма да може да се връчат никакви награди тази година. 1ви 
ноември е най-подходяща дата за връчване на тази награда. Предлага да бъде прието 
това предложение. Разбира притеснението на юристите, но каквото решение вземе 
Общинският съвет, това ще се случи. Може би дискусиите по темата ще продължат, но 
ПК по ОНК трябва да вземе своето решение.
К. Янков - предложил е с приемането на новата наредба да се приемат за валидни 
номинациите, направени досега. Щом са уредени наградите в тази наредба, не може да 
се връчват други награди и да се вземат решения за учредяване на други награди и 
връчването им без изменение на същата тази наредба.
Комисията утвърждава решението на експертната комисия:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
Комисията приема предложението на Е. Коев и Ж. Желев:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1
Комисията не приема предложението на К. Янков за изменение на наредбата:
ЗА - 2; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4

3 - 793 /16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 
година.

Становище на комисията

д-р Иван Александров - предлага Атанас Парушев.
Комисията подкрепя направено предложение в останалите комисии за д-р Иван 
Александров и предлага също Атанас Парушев:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 799 / 16.10.2020: Съгласие Доброволно формирование при Община Велико 
Търново да членува в Сдружение с нестопанска цел "Национална асоциация на 
доброволците в Република България" с ЕИК 176802908 и определяне на 
представител на Община Велико Търново в сдружението.

Становище на комисията
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Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 804 /16.10.2020: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, с. 
Ветринци

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 805 /16.10.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели по договори 
за почасово отдаване под наем за провеждане на извънкласни дейности на 
територията на детски градини в Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 812 /16.10.2020: Информация за дейността на общинската администрация по 
зимната подготовка 2020/2021 г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

8 - 814 /16.10.2020: Информация за международните връзки и програми на Община 
Велико Търново (за периода 01 октомври 2019 г. - 30 септември 2020 г.)

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

9 - 819 /16.10.2020: Почасово отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост, гр. Велико Търново (ОУ "П. Р. Славейков")

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
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ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 820 /16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба 
за управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост 
на Община Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:..



Fi refox

Постоянна комисия по общинска 
собственост /ПК по ОС/

ПРОТОКОЛ

№12
Днес, 21.10.2020 от 16:00 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Валентин Точков
• Георги Марков - Председател
• Деян Хаджийски
• Евгени Коев
• Калина Широкова
• Николай Илчев
• Петко Тюфекчиев
• Сунай Мунков
• Тихомир Нанев

Присъствали още

Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"
Жоро Ковачев - гл. експерт дирекция "СДЗ"

Дневен ред

1 - 2388 / 17.08.2018: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от 3033, с. 
Малки Чифлик и с. Шереметя

2 - 793 / 16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 година.

3 -195 1 16.10.2020: Изменение на Решение № 1579/29.08.2019г. на Великотърновски 
общински съвет

4 - 802 / 16.10.2020: Обособяване на Център за работа с деца и младежи в гр. 
Килифарево, Община Велико Търново.

5 - 803 / 16.10.2020: Продажба на недвижим имот - апартамент, гр. Велико Търново, 
ул. "Георги Измирлиев" № 16
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6 - 804 / 16.10.2020: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, с. 
Ветринци

7 - 805 / 16.10.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели по договори за 
почасово отдаване под наем за провеждане на извънкласни дейности на територията 
на детски градини в Община Велико Търново

8 - 807 / 16.10.2020: Разкриване на Център за работа с деца и младежи в е. Ялово

9 - 808 / 16.10.2020: Провеждане на процедури по предоставяне под наем на спортни 
обекти общинска собственост по реда на ЗФВС

10 - 809 / 16.10.2020: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, гр. 
Велико Търново

11 - 810/  16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Момин сбор

12 - 811 / 16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Габровци

13 - 813 / 16.10.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, 
с. Габровци

14-815 / 16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Велико 
Търново

15 - 816 / 16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Беляковец

16 - 817 / 16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Беляковец

17 - 818 / 16.10.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, 
гр. Велико Търново, м. "Козлуджа"

18 - 819 / 16.10.2020: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново (ОУ "П. Р. Славейков")

19 - 820 / 16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба за 
управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост на 
Община Велико Търново.
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20- 821 / 16.10.2020: Продажба на недвижим имот - апартамент, гр. Велико Търново, 
ул. "Георги Измирлиев" № 16

21 - 822 / 16.10.2020: Утвърждаване на експертна оценка за определяне пазарната 
стойност на част от недвижим имот общинска собственост, гр. Велико Търново

Становища

1 - 2388 /17.08.2018: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от 3 0 3 3 , с. 
Малки Чифлик и с. Шереметя

Становище на комисията

Д. Йонкова - Общинският съвет има едномесечен срок да мотивира свое решение по 
предложението
Комисията подкрепят предложението на ПК по УТТП - на сесията ПК по УТТП да 
представи мотивирано решение по предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 793 / 16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 
година.

Становище на комисията

Комисията подкрепя предложението за д-р Иван Александров и ПК по ОНК да 
направи второ предложение като водеща комисия:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 795 /16.10.2020: Изменение на Решение № 1579/29.08.2019г. на 
Великотърновски общински съвет

Становище на комисията

Докладва Ж. Ковачев 
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 802 /16.10.2020: Обособяване на Център за работа с деца и младежи в гр. 
Килифарево, Община Велико Търново.
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Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 803 / 16.10.2020: Продажба на недвижим имот - апартамент, гр. Велико 
Търново, ул. "Георги Измирлиев" № 16

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 804 / 16.10.2020: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, с. 
Ветринци

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 805 /16.10.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели по 
договори за почасово отдаване под наем за провеждане на извънкласни дейности 
на територията на детски градини в Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 807 /16.10.2020: Разкриване на Център за работа с деца и младежи в с. Ялово

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 808 /16.10.2020: Провеждане на процедури по предоставяне под наем на 
спортни обекти общинска собственост по реда на ЗФВС

Становище на комисията
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Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 809 / 16.10.2020: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, 
гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 810 /16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Момин 
сбор

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 811 / 16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Габровци

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 813 / 16.10.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим 
имот, е. Габровци

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 815 / 16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Велико 
Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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15 - 816 / 16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Беляковец

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

16 - 817 /16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Беляковец

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

17 - 818 / 16.10.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим 
имот, гр. Велико Търново, м. "Козлуджа”

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

18 - 819 /16.10.2020: Почасово отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост, гр. Велико Търново (ОУ ”П. Р. Славейков”)

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

19 - 820 /16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба 
за управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост 
на Община Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

20 - 821 /16.10.2020: Продажба на недвижим имот - апартамент, гр. Велико
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Търново, ул. "Георги Измирлиев" № 16

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

21 - 822 / 16.10.2020: Утвърждаване на експертна оценка за определяне пазарната 
стойност на част от недвижим имот общинска собственост, гр. Велико Търново

Становище на комисията
/

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ:............................... ПРОТОКОЛИСТ: ..
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Постоянна комисия по проблеми на 
гражданското общество и борба с 

корупцията /ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ

№10
Днес, 22.10.2020 от 13:00 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Даниела Андреева-Тодорова
• Драгомир Йосифов
• Жельо Желев
• Мавроди Калейнски
• Николай Илчев - Председател
• Светослав Дермански

Отсъствал

• Мариян Кенаров

Дневен ред

1 - 755 / 02.10.2020: Сигнал от Деница Яначкова

2 - 757 / 06.10.2020: Становище относно Изложение от инж. Васил Енев Драганов за 
състоянието на водоснабдяването на с. Ресен, общ. В.Търново, съществуващите 
проблеми и вижданията за разрешаването им

3 - 793 / 16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 година.

4 - 820 / 16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба за 
управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост на 
Община Велико Търново.

Становища

1 - 755 / 02.10.2020: Сигнал от Деница Яначкова

Становище на комисията
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Комисията препраща за становище от общинска администрация:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

2 - 757 / 06.10.2020: Становище относно Изложение от инж. Васил Енев Драганов за 
състоянието на водоснабдяването на с. Ресен, общ. В.Търново, съществуващите 
проблеми и вижданията за разрешаването им

Становище на комисията

Във връзка със състоянието по водоснабдяването в с. Ресен, комисията констатира, че 
има постъпили становища от Басейнова дирекция "Дунавски район", РЗИ- Велико 
Търново, РИОСВ-Велико Търново, Община Велико Търново, като становищата от 
Общината са тези, които са изисквани от Председателя на ВТОбС още при постъпване 
на документите във връзка с проблемното водоснабдяване в с. Ресен. Не са получени 
изисканите становища от ВиК - Йовковци, от КЗП - Велико Търново и от Община 
Велико Търново - във връзка с решението на предходното заседание на комисията.
Освен поставените въпроси към Община В. Търново за становище, същото да бъде 
допълнено и с поставения въпрос на РЗИ - В. Търново относно възможността да бъде 
възстановена експлоатацията на шахтовите кладенци в землището на с. Ресен. Изисква 
становище по поставените въпроси в двете заседания на комисията от: Община В. 
Търново, ВиК- Йовковци, КЗП-Велико Търново. Писмото с поставените въпроси да се 
изпрати и на Областен управител-Велико Търново за становище по поставения проблем. 
Комисията апелира, поради социалната значимост на проблема, становищата да бъдат 
изготвени и изпратени за разглеждане най-късно до 12.11.2020 г.
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 793 /16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 
година.

Становище на комисията

Комисията подкрепя предложението за д-р Иван Александров и ПК по ОНК да направят 
второ предложение:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 820 /16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба за 
управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост на 
Община Велико Търново.

Становище на комисията

д-р М. Калейнски - въпрос относно 15-дневния срок - законосъобразен ли е 
Поради отсъствие на представител на вносител в тази комисия, Николай Илчев предлага 
да отправи въпроса на заседанието на ПК по НПУОР, на което следва да има 
представител.
д-р М. Калейнски изразява съгласие.
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Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

3 от 3 23.10.2020 г., 12:21



22.10.2020 г.
Извънредна точка в дневния ред на заседание на ПК по ПГОБК:

Арх. Др. Йосифов -  След проведен разговор с кмета на с. Пчелище, след направена 
подписка от жителите на вилна зона „Къпиновски манастир“, която е към с. Пчелище, 
става ясно, че след преминалите порои през 2019 г. е пострадал моста към вилната зона. 
Жителите отправят молба да се предвидят средства за възстановяване на 
експлоатационната годност на единствения достъп към вилната зона. Голяма част от 
собствениците са от Варна, Бургас и Русе.

Решение на комисията:

Комисията изисква от Община В. Търново да изготви становище и посочи възможност в 
най-кратък срок да бъде възстановена експлоатацията и инфраструктурата в описания 
участък, като се посочат конкретни срокове и стойности за извършените 
възстановителни работи, които да станат достояние на гражданите, подписали 
подписката. Срок за становището -  до следващото заседание на комисията.

ЗА -  5; ПРОТИВ -  0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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Постоянна комисия по спорта, туризма, 
децата и младежта /ПК по СТДМ/

ПРОТОКОЛ

№12
Днес, 20Л0.2020 от 15:00 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК. 

Присъствал

• Георги Недев
• Деян Куздов - Председател
• Елена Чамуркова
• Иван Александров
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Стефан Антонов
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Сунай Мунков 

Присъствали още

Нелина Църова - Директор Дирекция "КТМД" 
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС" 
Теодора Станчева - ст. експерт, дирекция "КТМД" 
Г. Георгиева - журналист, в-к "Борба"

Дневен ред

1 - 781 / 14.10.2020: Поемане на дългосрочен дълг за финансиране на собствено участие 
по проект "Разширение на "Мултимедиен посетителски център "Царевград Търнов" с 
комбинарана подкрепа с ФИ и БФП.

2 - 782 / 14.10.2020: Поемане на дългосрочен дълг за финансиране на собствено участие 
по проект "Реконструкция и обновяване на Музей "Възраждане и Учредително 
събрание" с комбинарана подкрепа с ФИ и БФП.

3 - 793 / 16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 година.

4 - 808 / 16.10.2020: Провеждане на процедури по предоставяне под наем на спортни 
обекти общинска собственост по реда на ЗФВС
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5 - 814 / 16.10.2020: Информация за международните връзки и програми на Община 
Велико Търново (за периода 01 октомври 2019 г. - 30 септември 2020 г.)

6 - 820 / 16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба за 
управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост на 
Община Велико Търново.

Становища

1 - 781 /14.10.2020: Поемане на дългосрочен дълг за финансиране на собствено 
участие по проект "Разширение на "Мултимедиен посетителски център 
"Царевград Търнов" с комбинарана подкрепа с ФИ и БФП.

Становище на комисията

д-р Иван Александров - изказване в подкрепа на предложението 
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 782 /14.10.2020: Поемане на дългосрочен дълг за финансиране на собствено 
участие по проект "Реконструкция и обновяване на Музей "Възраждане и 
Учредително събрание" с комбинарана подкрепа с ФИ и БФП.

Становище на комисията

д-р Иван Александров - изказване в подкрепа на предложението 
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 793 / 16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 
година.

Становище на комисията

Д. Куздов - предлага комисията да подкрепи предложението, което ще направи ПК по 
ОНК като водеща комисия.
Г. Недев предлага д-р Иван Александров за член на комисията за избор на носител на 
наградата.
Е. Чамуркова - би подкрепила кандидатурата на д-р Александров, но прави впечатление, 
че за тези експертни комисии се предлагат едни и същи хора. Всеки общински съветник 
притежава необходимите компетенции по съответните ресори, добре е да има по-голямо 
разнообразие.
Комисията не приема предложението на Д. Куздов:
ЗА - 1; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4
Комисията приема предложението на Г. Недев - за член на комисията за избор на
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носител на наградата предлага д-р Иван Александров: 
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 808 /16.10.2020: Провеждане на процедури по предоставяне под наем на спортни 
обекти общинска собственост по реда на ЗФВС

Становище на комисията

Докладва М. Джартова
Д. Куздов - други спортни клубове ще имат ли право на ползване на тези зали 
М. Джартова - няма да имат право. Два спортни клуба с идентична дейност ще ползват 
една и съща зала, ще се оценява по точки тяхната инвестиционна програма. Условието е, 
ако залата е за спортна гимнастика, да играят за нев клубове по спортна гимнастика, а не 
по борба или шах-мат или други подобни активности.
Ст. Антонов - защо се правят такива процедури за толкова дълъг срок - 10 години, ясно 
е, че в случая тяхното искане е такова.
М. Джартова - основен мотив е тяхното заявено желание, но във всички договори има 
клаузи за предсрочно прекратяване при неспазване на условията, както и по взаимно 
съгласие с предизвестие.
Г. Недев - това за великотърновски клубове, които от години практикуват, досега не е 
имало такъв проблем.
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 814 / 16.10.2020: Информация за международните връзки и програми на Община 
Велико Търново (за периода 01 октомври 2019 г. - 30 септември 2020 г.)

Становище на комисията

Докладва Н. Църова
Е. Чамуркова - въпрос относно дарение от Китай под формата на предпазни маски и т.н., 
което Общината е получила - какво се е случило с него, къде е.
Н. Църова - традиционно са много добри отношенията между Велико Търново и Шиян 
(Китай). Полученото дарение по инициатива на гр. Шиян е под формата на 20 000 бр. 
еднократни маски, ползват се във всичките общински структури - образователна, 
социална, дори и за нуждите на администрацията, защото хората тук са на първа линия. 
Единствените разходи на Общината са митническите такси. Има все още запас от тях. 
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 820 / 16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба за 
управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост на 
Община Велико Търново.

Становище на комисията
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Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:...
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Постоянна комисия по устройство на 
територията, транспорт и паркиране /ПК

по УТТП/

ПРОТОКОЛ

№12
Днес, 21.10.2020 от 15:00 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски
• Драгомир Йосифов
• Йорданка Стефанова
• Калоян Янков
• Петко Тюфекчиев
• Пламен Петров - Председател
• Стоян Витанов
• Тодор Тодоров
• Юлия Тонкова

Присъствали още

арх. Лора Бъчварова - гл. експерт дирекция "СУТ"
Цветомила Кьосева - гл. специалист дирекция "СУТ" 
инж. Валентина Миткова - Началник Отдел "ТР"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"
Мариян Маринов - Директор Дирецкия "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител на Община В. Търново
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"
арх. Николай Малаков - гл. архитект на Община Велико Търново

Дневен ред

1 - 2388 / 17.08.2018: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от 3033, с. 
Малки Чифлик и с. Шереметя

2 - 735 / 17.09.2020: Одобряване на частично изменение на ПУП с идентификатор № 
58459.106.22 по КККР на с. Присово, м. "Под плочите", общ. Велико Търново.

3 - 755 / 02.10.2020: Сигнал от Деница Яначкова
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4 - 771 / 12.10.2020: Одобряване на Проект за ЧИ на ОУП, с. Ветринци и с. Вонеща 
вода

5 - 785 / 15.10.2020: Жалба от Даринка Кирова

6 - 792 / 16.10.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 
30.09.202Ог. на Община Велико Търново

7 - 793 / 16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 година.

8 - 794 / 16.10.2020: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проект за ЧИ на ОУП на Община Велико Търново, е. Велчево,м. "Дюлев рът”.

9 - 799 / 16.10.2020: Съгласие Доброволно формирование при Община Велико Търново 
да членува в Сдружение с нестопанска цел "Национална асоциация на доброволците в 
Република България" с ЕИК 176802908 и определяне на представител на Община 
Велико Търново в сдружението.

10 - 800 / 16.10.2020: Предложение до МРРБ за прилагане на §9 от Наредба № 7 от 22 
декември 2003 г. за правила и нормативи за устройство на отделните видове територии 
и устройствени зони по отношение на проект за ЧИ на ПУП-ПЗ и РУП, гр. Велико 
Търново

11 - 801 / 16.10.2020: Одобряване на Проект за ПУП-ПРЗ, с. Самоводене, м. "До село", 
общ. Велико Търново.

12 - 809 / 16.10.2020: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, гр. 
Велико Търново

13 - 810 / 16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Момин сбор

14-811 / 16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Габровци

15 - 8 1 2 /  16.10.2020: Информация за дейността на общинската администрация по 
зимната подготовка 2020/2021 г.

16 - 813 / 16.10.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, 
с. Габровци

17 - 815 / 16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Велико
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Търново

18 - 816 / 16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Беляковец

19 - 817 / 16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Беляковец

20 - 818 / 16.10.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, 
гр. Велико Търново, м. "Козлуджа"

21 - 820 / 16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба за 
управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост на 
Община Велико Търново.

22 - 822 / 16.10.2020: Утвърждаване на експертна оценка за определяне пазарната 
стойност на част от недвижим имот общинска собственост, гр. Велико Търново

Становища

1 - 2388 / 17.08.2018: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от 3033 , с. 
Малки Чифлик и с. Шереметя

Становище на комисията

арх. Др. Йосифов - внася яснота: г-н Каббе моли за отсрочка до 15 октомври, което 
дава право на отсрочка на Общинския съвет да изпълни решение на съда, че в 
едномесечен срок трябва да се произнесе с мотивирано решение по предложението. 
Общинският съвет трябва да отговори с мотивирано решение за г-н Каббе. Искането 
за промяна на земеделски имот за неземеделски нужди с цел изграждане на жилищни 
сгради не е съобразено с чл. 103, ал. 4 от ЗУТ. Към момента е имало строителна 
забрана, понеже се е процедирал ОУП. Съгласно чл. 103а от ЗУТ, към момента на 
процедурата на одобряване на ОУП и след одобряване на ОУП исканата промяна на 
предназначение не представлява заварен ПУП, т.е. не може да се влезе в презумпцията 
на чл. 124 от ЗУТ. Мотивираното решение по предложение с вх. № 2388/17.08.2018 г. е 
следното - не е спазена законовата процедура, която изисква при действащ ОУП първо 
да бъде изменен общия устройствен план,съгласно изискванията на чл. 134 от ЗУТ, 
след което да бъде внесен проект от по-долна степен, представляващ, съгласно чл. 103, 
ал.4 от ЗУТ, и имащ за цел изготвяне на проект на ПУП-ПЗ, с цел промяна на 
предназначението от земеделска земя с цел изграждане на жилищни сгради, 
нискоетажно строителство, парцеларни планове и т.н.
арх. Малаков - към момента на допускане на ПУП от 2010 г. е имало действаща 
строителна забрана във връзка с изработване на ОУП. Приет е 2012 г. Редът е следния: 
трябва да се допусне и да се стартира процедура по промяна на ОУП, след което ПУП. 
Не е спазена процедурата към тогавашния момент.
Комисията ще изложи своето предложение за мотивирано решение на сесията на 
Общинския съвет:
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ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 735 / 17.09.2020: Одобряване на частично изменение на ПУП с идентификатор 
№ 58459.106.22 по КККР на с. Присово, м. "Под плочите", общ. Велико Търново.

Становище на комисията

К. Янков - не е видно, че е извършено обществено обсъждане; и липсва оценка от 
РИОСВ.
инж. В. Миткова - преписката съдържа протокол от обществено обсъждане и оценка - 
ще ги предоставят на звеното към Общински съвет, за да бъдат запознати общинските 
съветници, и да се доокомплектова предложението.
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

3 - 755 / 02.10.2020: Сигнал от Деница Яначкова

Становище на комисията

Комисията изисква становище от общинска администрация: 
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 771 /12.10.2020: Одобряване на Проект за ЧИ на ОУП, с. Ветринци и с. Вонеща 
вода

Становище на комисията

д-р Др. Йосифов - изказване относно мотива - м..е налице явно несъответствие в ОУП 
на община Велико Търново със съществуващото положение и предназначение на 
имотите, тъй като голяма част са застроени..".
арх. Малаков - тези имоти попадат в бившите територии на параграф 4, което налага 
промяната на ОУП.
инж. В. Миткова - те са изброени по картата, тъй като за с. Вонеща вода не са отразени 
още в плановете.
Д. Йонкова - териториите са били по параграф 4, но не са отразени, 
арх. Йосифов - да се вкара като мотив, 
инж. В. Миткова - вкарано е като мотив.
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 - 785 / 15.10.2020: Жалба от Даринка Кирова

Становище на комисията

Комисията изисква становище от общ. администрация:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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6 - 792 / 16.10.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 
30.09.2020г. на Община Велико Търново

Становище на комисията

Докладва М. Маринов 
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

7 - 793 /16.10.2020: Академична Награда на Община Велико Търново за 2020 
година.

Становище на комисията

Комисията продкрепя предложението за д-р Иван Александров и оставя ПК по ОНК да 
направят второ предложение като водеща комисия:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 794 /16.10.2020: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване 
на проект за ЧИ на ОУП на Община Велико Търново, е. Велчево,м. "Дюлев рът".

Становище на комисията

арх. Др. Йосифов - изказване на притеснение относно това изменение на ОУП на 
парче. Мотивите за тази промяна не са законосъобразни, не са спазени изискванията 
на към чл. 134, ал. 1 от ЗУТ. Нека заявителят да представи мотивирано искане, 
съгласно чл. 134, ал.1 от ЗУТ. Цитира становище от преписката, в което се съдържа 
мотивът за изменението. Предлага всички планове да бъдат проектирани по реда на 
създаване на ОУП.
арх. Л. Бъчварова - изразява съгласие с цялостното виждане на арх. Йосифов за това 
как трябва да се изменят общи устройствени планове. Но в случая това, което цитира 
той, е становището на кмета на с. Велчево, в което се казва, че има допусната грешка в 
ОУП на селото и там цялата територия е жилищна и е с изградени съществуващи 
жилищни сгради. Въпросът е принципен и както казва арх. Йосифов - има ОУП, който 
трябва да се спазва. За конкретния казус всичко трябва да е мотивирано и обосновано. 
Ако арх. Йосифов може да помогне със знания и да посочи къде пише, че не може на 
парче да се измени ОУП за един конкретен имот, за да може администрацията да 
направи нужния отказ, при положение, че има становище на кмета на с. Велчево, че 
това е явно някаква допусната грешка.
К. Янков - това с грешките се играе много пъти.
арх. Йосифов - ако се допусне, това ще доведе до прецедент. Предложението не 
отговаря на условията на чл.134, ал.1 от ЗУТ, какво по-мотивирано становище от това. 
Създаването на ОУП е наука и не е за всеки, не е ПУП-че.

Комисията не приема предложението:
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ЗА - 0; ПРОТИВ - 4; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -6

арх. Малаков - не всички точки, които се гласуват, са еднакви. При някои се касае за 
допускане, други са за одобряване на вече допуснати ПУП-ове. Има разлика дали сега 
се допуска или е вече допуснато с решение на Общинския съвет. Отчита се 
правилността на съжденията на арх. Йосифов. Част от точките са допуснати вече, 
влезли в сила, процедирани и т.н.
Г. Марков - как ще се обясни на тези хора, че тяхното искане, което е по идентичен 
казус с други точки, ще бъде отказано.
арх. Йосифов - на тези хора да им се поиска допълнителна мотивация, съобразно с чл.
134, ал. 1 от ЗУТ
Комисията приема предложението на Др. Йосифов - Всяко едно от исканията, 
свързани с промяна на ОУП, какго и цялата документация, следва да съдържат 
мотивирани становища по чл. 134, ал. 1 от ЗУТ, с които да се доказва необходимостта 
от промяната:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
Д. Йонкова - ако общинският съвет желае да конкретно за тази точка заявител да 
представи такова мотивирано становище, не трябва ли да се конкретизира, че в срок 
до сесията трябва да се престави, за да може да се гласува, иначе е възможно, ако на 
някой не му е ясно нещо, да бъде върната за следваща сесия и т.н.
К. Янков - това предложение на арх. Йосифов, което прие комисията, трябва да се 
приложи по всяка от точките, които касаят изменения на ОУП. Следователно да се 
предложи и на сесията, и там да се гласува.
д-р Андреева - на какво основание администрацията счита, че искането на 
конкретният заявител е мотивирано.
арх. Л. Бъчварова - това е 1 етап от разрешаване изработване на проекта. Това, за което 
говори арх. Йосифов, касае следващ етап, което разбира се, че трябва да съдържа 
мотивирано становище, както и ще бъдат представени всички чертежи.

9 - 799 /16.10.2020: Съгласие Доброволно формирование при Община Велико 
Търново да членува в Сдружение с нестопанска цел "Национална асоциация на 
доброволците в Република България" с ЕИК 176802908 и определяне на 
представител на Община Велико Търново в сдружението.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

10 - 800 /16.10.2020: Предложение до МРРБ за прилагане на §9 от Наредба № 7 от 
22 декември 2003 г. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони по отношение на проект за ЧИ на ПУП-ПЗ и 
РУП, гр. Велико Търново

Становище на комисията

д-р Д. Андреева - въпрос относно 100 % плътност на застрояване, а 20 % озеленяване -
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как е възможно това
арх. Малаков - посочена е максималната плътност на застрояване, може да не го 
направят толкова, а озеленяването може да не е част от имота на терена. 
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

11 - 801 /16.10.2020: Одобряване на Проект за ПУП-ПРЗ, с. Самоводене, м. "До 
село", общ. Велико Търново.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 809 /16.10.2020: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, 
гр. Велико Търново

Становище на комисията

Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 810 /16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Момин 
сбор

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 811 / 16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Габровци

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15 - 812 /16.10.2020: Информация за дейността на общинската администрация по 
зимната подготовка 2020/2021 г.
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Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

16 - 813 /16.10.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим 
имот, с. Габровци

Становище на комисията

Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

17 - 815 /16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Велико 
Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

18 - 816 /16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Беляковец

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

19 - 817 /16.10.2020: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Беляковец

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

20 - 818 /16.10.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим 
имот, гр. Велико Търново, м. "Козлуджа”

Становище на комисията
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Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

21 - 820 /16.10.2020: Приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредба 
за управлението, стопанисването и ползването на горски територии - собственост 
на Община Велико Търново.

Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

22 - 822 /16.10.2020: Утвърждаване на експертна оценка за определяне пазарната 
стойност на част от недвижим имот общинска собственост, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ: ....
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Извънредна точка на заседание на ПК по УТТП:

Относно обрасла растителност по много участъци по улици в града, създаваща 
непосредствена опасност от ПТП -  ул.“ Н. Габровски“, ул. „Йоновка“ и много други.

Комисията сигнализира общинска администрация и ОП „Зелени системи“ за 
предприемане на необходимите действия по отстраняване на растителността по много 
участъци от улиците на гр. Велико Търново, тъй като същата намалява видимостта и 
създава опасност от ПТП.

Комисията приема предложението:

ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0


